
 
Bestyrelsesmøde                                                            

 
D.24.november 2022       kl. 17.00-20.00      personalerummet     

 

 
  

Deltagere:  
Forældre indbudt: Tove, Cathrine, Kenneth, Rasmus, Line, Tenna, Steffen, Lisa, Rebecca, Lasse Emil 
Medarbejdere indbudt: Eva, Majbritt og Mona 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
Afbud fra:  Rasmus, Steffen, Tenna, Rebecca og Kenneth 
 
Dagsorden 
 
1 17.00 Elevernes kvarter (15 min.) 

- Nyt elevråd præsenteres 
- Arbejdet i elevrådet 

 
2 17.15 Orientering fra (15 min.)  

- Ledelse 
Byggerodet fylder mere end forventet, især i børnehuset. SFO er ikke færdig indrettet. 
Skolen oplever lidt bøvl med en af klasserne, hvor der deles mange dårlige historier, som overdøver de gode 
ting der også sker. 

- Forældre  
Eva, Birgitte og Tove var til skoledialogmød, hvor de skulle komme med input til en politik familie, børn og 
læringspolitikken omkring inklusion o.l. drøftelserne skal et udvalg arbejde videre med 
Der var et oplæg om budget, og de kommende besparelserne i 2024 
Rasmus har meldt afbud i en periode, Line træder ind i stedet. 
Kenneth har valgt at trække sig fra bestyrelsen. 
 
 

3 17.30 Princip til godkendelse: (15 min.) 
-  Bilag: ”Princip for forebyggelse og håndtering af mobning”   

    (antimobbestrategi) 
Godkendt  

 
4 17.45 Dialog om forretningsorden: (30 min) 

- Bilag: udkast til forretningsorden  
Vi undersøger på forvaltning om vi kan afvige fra styrelsesvedtægterne omkring elevers deltagelse og 
stemmeret, da vi ikke har udskoling 
Ændre antallet af forældrevalgte til 9 i stedet for 7 
Skal der afholdes to separate valg dagtilbud og skole, spørg forvaltningen eller måske høre Molsskolens 
erfaringer  
Ved afstemninger omkring vedtagelse af principper kun for den ene afdeling, §5 i bilag 5 kan kun 
forældrevalgte og medarbejdere fra den aktuelle afdeling kun stemme, undersøg det er skal være gældende 

5 18.15 Pause (30 min) 
 

6 18.45 Dialog om plan for dialogmødet i foråret (15 min.) 
- Fremlæggelse af overordnet plan for mødet 

Cathrine har kontaktet Pindstrup skolen der kunne fortælle om baggrunden for inklusion, de vil vende tilbage 
om de kunne deltage. 
Cathrine og Lisa har lavet et foreløbig oplæg, vi går videre med Pindstrup ideen” uden store legedag”, som et 
2 timers arrangement gerne med deltagelse af en politikker 
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7 19.00 Dialog om skolefest (40 min.). 

- kostpolitik vs skolefest 
gradvist udfase de usunde ting over en årrække og erstatte dem med mere sunde alternativer, måske starte 
med sodavand og is 

- tidspunkt for festens afholdelse 
forslag om at åbne dørene 17.45 

- gennemgang af opgaver – drejebog  
 
8 19.40 Punkter til kommende møder – kommentarer og nye punkter (10 min.) 

- Kronologisk arbejde med de øvrige principper 
- Ombygning – status 
- Frokostordning i dagtilbud 2024 – planlægning af inddragelse af forældregruppe og inddragelse af 

empiri. Efterår 2023 
 

9 19.50 Eventuelt (10 min.) 
 

Næste bestyrelsesmøde: d.4/1 2023       
 
 


